
 
 

Jaarverslag 
Ouderraad Zwijsen College 2022 

 
 
Het bestuur van de oudervereniging van het Zwijsen College Veghel, de ouderraad, brengt 
middels deze notitie verslag uit van haar activiteiten in het verenigingsjaar 2022. 
 

1. Verslagperiode 

Het verenigingsjaar valt samen met het kalenderjaar. Dit verslag betreft de periode van 
januari 2022 tot en met december 2022. 
 

2. Samenstelling ouderraad 

De samenstelling van de ouderraad was vanaf de algemene ledenvergadering op 1 februari 
2022 als volgt: 
 
Paul Rombout   voorzitter/MR lid 
Mathilde IJsendoorn  secretaris  
Jeroen van den Bruele penningmeester  

Mark Bax   vakdocent 
Paul-Jan van Goch  lid 
Diederik Schweitzer  lid  
Connie van den Broek lid 
Gerben van Horssen  lid 
Natalie van der Pas  lid (slapend) 
Benita van der Rijt  lid (slapend) 
Gerrian Appeldoorn  lid (slapend) 
 
Per ingang van het nieuwe schooljaar zijn er een aantal wijzigingen in het bestuur 
van de OR: 
Paul is gekozen als MR lid (10 mei 2022) en wil zijn voorzitterschap overdragen, daardoor 
komt er een vacature vrij voor het komend schooljaar.  
Diederik neemt volgend schooljaar van Paul de plek als lid van de MR over. 
 
Jeroen draagt het stokje als penningmeester over aan Diederik. 
Connie neemt de taak als secretaris over van Mathilde. 



 
In de vergadering van 28 juni 2022 hebben we afscheid genomen van Ubavka Jovanoska. 
Haar beide jongens hebben hun diploma gehaald en zijn klaar op het Zwijsen en Ubavka 
neemt hierom afscheid van de OR. 

  
 
Benita is tijdelijk erg betrokken en actief geweest als lid en voorzitter, maar heeft dit 
vanwege persoonlijke omstandigheden moeten pauzeren. Paul neemt daarom deze taak op, 
tot het einde van het schooljaar. 
 

3. Activiteiten van de ouderraad 

 

De ouderraad van het Zwijsen College werkt met een jaarplanning. Deze wordt elk jaar 
geëvalueerd en zag er voor 2022 als volgt uit. 

15 feb 2022:  Digitale Thema-avond Good-Better-Best  

(Stress en Prestatiedruk bij jongeren). 

23 mei 2022:  Back to School avond 

 

Thema-avond: 

 

 

In januari hebben we alle ouders van het Zwijsen en het Fioretti College een mail gestuurd 

met daarin de vraag om middels de Menti-meter een voorkeursvolgorde uit te brengen van 

het onderwerp van de thema-avond. Het merendeel van de stemmen ging uit naar het 

thema: Stress en Prestatiedruk bij jongeren --> “Good-Better-Best". Deze avond werd 

wederom verzorgd door Helder Theater. 

Ook deze keer hebben we gekozen voor een digitale Thema-avond i.v.m. onzekere 

coronamaatregelen.  

De avond werd als boeiend, interactief, plezierig, informatief en afgewisseld met humor, 

ervaren. 



De avond werd minder goed bezocht dan gehoopt. Het feit dat er ook een andere activiteit 

tegelijkertijd op school was, heeft wellicht meegespeeld met de uiteindelijke opkomst. 

 

 

 

Deze avond is vooral bedoeld voor ouders van nieuwe aankomende leerlingen. Door even 

zelf weer plaats te nemen in de schoolbanken ervaren ouders hoe hun kinderen les krijgen 

op het Zwijsen college. Deze avond wordt altijd goed bezocht. 

Deze keer hadden zich ruim 100 ouders aangemeld om een les aardrijkskunde, chinees, 

nederlands, engels en wiskunde te volgen. 

 

4. Vergaderingen: 

 

De ouderraad kwam in het verslagjaar zes keer bij elkaar. Deze zes keer waren allen niet op 

locatie van het Zwijsen, maar online of thuis bij een OR lid, omdat de locatie op school niet 

beschikbaar gesteld werd. 

Mede ter voorbereiding van de vergaderingen komt ook het bestuur (voorzitter, 

penningmeester en secretaris) een aantal keren per jaar bij elkaar.  

Tijdens de OR vergaderingen zijn diverse zaken besproken, o.a.  

- contact met de MR (inmiddels is Paul gekozen tot MR lid).  

- Bespreken van vragen vanuit de ouders. 

- Communicatie met school ivm coronamaatregelen.  

De belangrijkste punten die zijn besproken: 

- Corona-maatregelen  

Er zijn nog maatregelen geweest in de week voor Kerst van 2021, n.a.v. de 

persconferentie van minister-president Mark Rutte. Alle scholen waren gesloten, 

waarbij tot grote opluchting in de Kerstvakantie het bericht kwam dat daags na de 

vakantie de leerlingen weer op school mochten komen. Met inachtneming van 

diverse maatregelen, zoals het dragen van een mondkapje op de gang, afstand 

houden tot de leerkrachten, ventileren en testen bij klachten. 

 

- Samenwerking MR  

In 2020 hebben we ons sterk gemaakt om als toehoorder aan te sluiten bij de MR 

vergaderingen. En hieruit voortvloeiend heeft Paul zich in begin 2021 verkiesbaar 

gesteld en is gekozen als MR lid. Zo hebben we een link naar de MR kunnen maken. 



 
- Zichtbaarheid OR en betrokkenheid ouders 

Afgelopen jaar is veel aandacht besteed aan het zichtbaar maken van de ouderraad 

en hiermee ook het interesseren van ouders voor de OR.  

Wederom is er een flyer gemaild aan de ouders. 

Ook op de site van het Zwijsen zijn wij zichtbaar: 

https://www.zwijsencollege.nl/ons-zwijsen/inspraak 

 

- Ouderraad als vereniging 

Sinds de Ouderraad starttraining in 2021, hebben wij ons meerdere malen de vraag gesteld 

of de ouderraad de bestuursvorm “vereniging” aan moet blijven houden. Afgelopen jaar 

hebben we hier de knoop op doorgehakt en besloten om als verenging aan te blijven.  

Wij zijn van mening dat de ouderraad krachtiger wordt neergezet als we een officiële 

rechtsvorm blijven. En dat is op dit moment een vereniging. Door officieel vereniging te 

blijven, worden we gezien als een serieuzere gesprekspartner met de schooldirectie. Als de 

ouderraad veranderd in een “werkgroep” of “commissie”, zijn de activiteiten te vrijblijvend. 

 
5. Overleg met de directie 
 

Een aantal keer per jaar is er een overleg tussen de directie en enkele leden van de OR. 
Hierin komen onderwerpen of vragen aan bod die eerder tijdens een OR-vergadering naar 
voren zijn gekomen. En andersom brengt de directie vragen of onderwerpen in die wij weer 
kunnen meenemen in de OR-vergadering.  
 

https://www.zwijsencollege.nl/ons-zwijsen/inspraak


 
 
 
 


